
Zápis z červnového jednání SKAS MU 

 

Přitomni: Martin kyselák, Martin Vrubel, David Solnička, Jana Kralovianska, Šárka Nedělová, Veronika 

Kudrovová, Pavel Troubil, Dalibor Jenne,Jan Čech, Petr Ducháček,.. 

Novela řádu rigorózního řízení – dle info od Večeřové se ani projednávat zatím nebude 

Zřídit centrum občanského vzdělávaní – nikdo nic nemá 

Odvolává se Svoboda – bez připomínek 

 

Kauzy:  

1. ESF: referuje Šárka:  

Svoboda odstoupil, nicméně stále přesvědčuje akademické pracovníky na fakultě o své nevině, 2 

profesoři vyhozeni, nahrazeni nepřítomnými kapacitami z Prahy, Šárka nehlasovala pro Malého, 

Fuksovi bylo řečeno že kandidovat nemá. 

2. PrF:  referuje Verča:  

Děkanka svolala vědeckou radu a ta se rozhodla, že nebude hlasovat o tom, zda odvolat Fialu ze 

státnic. Děkanka ustavila etickou komisi ad hoc, ale ti se nejsou týdne schopni sejít. Fiala nesmí 

zkoušet u rigorózek a je suspendován dočasně z vedení katedry. Problémem je ale medializace, 

celá fakulta si myslí, že za ten boj může Telec. 

3. Pedagogická fakulta: referuje Šárka: 

Štika má stejnou bakalářskou práci jako další kolega rok předtím.... 

 

Dotaz: kdo dostává poštu adresovanou AS MU? Křepelkovi a pak Má povinnost totot sdělit? 

Jde o studenta FSS, který vložil do odevzávárny elektronickou knihu.  Disciplinární řízeni 

proběhlo, student byl uznán vinným, ale potrestán nebyl. 

 

Petr navrhl, aby se průměry ze známek studentů, které jsou zavedeny v Isu počítali po oborech.  

10 členů pro, 1 se zdržel (Dalibor nesouhlasil s tím, aby tato iniciativa vzešla ze senátu). 


